
                                                               Z Á P I S N I C A 

 

                       zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  30. 9. 2019 

                                                v zasadačke Obecného úradu v Lechnici.   

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia:   

                    1. Otvorenie zasadnutia. 

                    2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

                    3. Schválenie návrhu programu zasadnutia. 

                    4. Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2019. 

                    5. Prerokovanie žiadosti mesta Spišská Stará Ves o poskytnutie dotácie na činnosť Centra  

                        voľného času. 

                    6. Prerokovanie osadenia plechovej garáže na pozemok obce. 

                    7. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pod budovou Obecného úradu. 

                    8. Infoblok. 

                    9. Diskusia. 

                  10. Uznesenie. 

                  11. Záver. 

                                                  

1.Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. Podľa počtu prítomných poslancov, 

skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

2. Za zapisovateľa zápisnice bola určený p. Jozef Musala, za overovateľov p. Renáta Nedoroščíková a  

p. František Danielčak 

 

3. Starosta obce prečítal návrh programu dnešného zasadnutia a vyzval poslancov, či majú nejaké 

pripomienky k programu, či chcú niečo doplniť. Keďže nikto z poslancov nedal žiaden návrh, starosta 

pristúpil k hlasovaniu programu zasadnutia OZ. 

                             

 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia OZ.   

                

HLASOVANIE:  ZA :  4    p. Danielčak                                    PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová    

                                            p. Grivalský 

                                            p. Nedoroščíková 

                                            

 
4. Prerokovanie a schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2019. 
 

Starosta obce oboznámil poslancov s rozpočtovým  opatrením č. 3/2019.  V rozpočtovom opatrení sú 

poupravované príjmové  a výdavkové položky podľa skutočného predbežného plnenia. Zapojená do rozpočtu 

je aj príjmová finančná operácia – prijatie krátkodobého prekleňovacieho úveru na úhradu faktúr za stavbu 

„Most v obci Lechnica“, výdavková finančná operácia – čerpanie krátkodobého prekleňovacieho úveru. 

 

- p. Glejdurová – koľko stál deň obce a je to zahrnuté do rozpočtu? 

- p. starosta – Áno všetko je to v rozpočte v príslušnej skupine a stálo to cca 2 700 € vrátane sochy sv. 

Jodoka, prípravy osvetlenia kostola, súborov aj skákacieho hradu. 

- p. Glejdurová – keď sme už pri soche Jodoka – nedala sa strecha a celý prístrešok urobiť inak? 

- p.starosta – absolvoval som stretnutie s p. farárom a predstavil som mu svoj návrh, na čo p. farár navrhol 

prizvať členku farskej rady p. Galicovú, nakoľko má viac skúsenosti s architektúrou a pod. 

p. Glejdurová – strecha mohla byť inak, a aj tie stĺpy mohli byť, napr. zo „samorostov“ a mohol to urobiť 

Milan Hutník. 

- p. starosta – keď tam príde sto ľudí, tak každý má inú predstavu o tom ako to má vyzerať. Chceli sme aby 



to bolo účelné a jednoduché. 
 
Návrh uznesenia:  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2019. 
 
HLASOVANIE:  ZA :  4    p. Danielčak                                    PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová    

                                            p. Grivalský 

                                            p. Nedoroščíková 

                                            

 

 
5. Prerokovanie žiadosti Mesta Spišská Stará Ves o poskytnutie dotácie na činnosť Centra voľného 

    času. 

 
Starosta k tomuto bodu uviedol, že každoročne dostávame žiadosti o dotáciu na záujmovú činnosti žiakov 

navštevujúcich  Centrum voľného času. Množstvo detí sú na týchto krúžkoch vedené len preto, aby tieto 

krúžky boli životaschopné a mohli byť financované. 

Po žiadosti zo Základnej školy Haligoviec, bola doručená žiadosť zo Sp. St. Vsi. Mesto požaduje dotáciu na 

6 detí navštevujúcich Centrum voľného času vo výške 570 eur, čo na jedno dieťa predstavuje sume 95,00 €. 

Tak ako každý rok, navrhujem žiadanú sumu ponížiť o obdobie prázdnin 4 mesiace. Ide o 2 mesiace letných 

prázdnin,  o 1 mesiac sumáru polročných, jarných, jesenných a veľkonočných prázdnin a 1 mesiac na 

začiatku šk. roka, kedy krúžky ešte nefungujú.  

Základnej škole v Haligovciach bola schválená dotácia 62,52 na jedno dieťa. Pri jej schvaľovaní sa uviedlo, 

že v rovnakej výške bude schválená aj dotácia pre Mesto Spišská Stará Ves – po doručení žiadosti. 

Na požadovaných 6 detí by to predstavovalo 375,12 eur 

 

- p. Nedoroščíková – keď majú Haligovce 62,52 €, nech má rovnako aj Sp. St. Ves, prečo je v zozname 

žiakov Navalanyová Veronika a Grivalská Nikola, ktoré už základnú školu ukončili. 

- p.starosta – je to na bežný rok a Sp. St. Ves dala tú žiadosť až teraz. Do júna krúžky navštevovali. 

 

 

Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre Mesto Spišská 

Stará Ves na činnosť Centra voľného času v Spišskej Starej Vsi vo výške 62,52 € na 1 žiaka, čo na 

požadovaných 6 žiakov predstavuje sumu 375,12 €. 

 

 

 
HLASOVANIE:  ZA :  4    p. Danielčak                                    PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová    

                                            p. Grivalský 

                                            p. Nedoroščíková 

                                            

                                                                                               

                                                                                             

                                                                                                                                        

6. Prerokovanie osadenia plechovej garáže na pozemok obce. 

 

Milan Hutník žiadal o odkúpenie pozemku na stavbu garáže, ktorá bu nebola schválená. Následne požiadal, 

či by nebolo možné postaviť plechovú garáž na obecný pozemok. Na základe osobného stretnutia a podľa 

GEO plánu vychádza možnosť osadenia plechovej garáže.  

- p. Grivalský – môžeme umožniť osadenie tak, aby garáž nebola pre nás do budúcna prekážkou. 

Ostatní poslanci nemali k osadeniu výhrady. 

- p. starosta – osobne prejdem s p. Hutníkom to miesto a nájdem také riešenie, aby sme pomohli občanovi 

a zároveň nevytvorili prekážku, napr. pri budúcom budovaní cesty a pod. 

 

 



Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje možnosť dočasného osadenia plechovej garáže 

žiadateľovi Milanovi Hutníkovi, trvale bytom Lechnica 73, na parc. reg. „C“ č. 5004 za podmienky, že  

dočasne osadená garáž nesmie prekážať budúcej výstavbe cesty ani iným rozvojovým aktivitám obce  

a nesmie brániť vstupu z príjazdovej cesty k vodnému toku a súkromným pozemkom.  
 
 HLASOVANIE:  ZA :  4    p. Danielčak                                    PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová    

                                            p. Grivalský 

                                            p. Nedoroščíková 

                                            

 

 

7. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pod budovou Obecného úradu. 
 
Keďže vlastníci pozemku pod budovou obecného úradu nesúhlasili s navrhovanou cenou 10€/m2 

a požadovali 20 €/m2, ako starosta som na určitý čas upustil od vysporiadania, nakoľko finančná situácia 

nám nedovoľovala investovať do vysporiadania. V súčasnej dobe navrhujem vysporiadať len parcelu reg. 

„C“ č. 331/2. Aj napriek tomu, že budova obecného úradu je postavená čiastočne aj na parcele 331/1, 

v rozvojových zámeroch je výstavba nového kultúrneho domu, teda v horizonte cca 10 rokov by mohla byť 

budova kompletne presťahovaná a na základe toho nie je nutné narúšať parcelu 331/1 a deliť ju. 

Parcelu 331/2 vo výmere 120 m2 (x20 € = 2 400 €) vlastnia: 

1. Džurná Božena 4/24 (20 m2) 

2. Kočinská Anna 5/48 (12,5 m2) 

3. Grivalská Helena 5/48 (12,5 m2) 

4. Vojtaškovičová Anna (SPF) 5/24 (25 m2) 

5. Grivalský Ján 10/24 (50 m2) 

 

- p. Grivalský – je nutné riešiť to teraz? 

- p. starosta – nie je to nutné, ale doteraz bol stav taký, že sme nemali veľa financií a v prípade, že máme mať 

na konci roka nejaký prebytok tak ho môžeme využiť na financovanie majetko-právneho vysporiadania 

pozemkov. 

- p. Glejdurová – keď majú zvýšiť peniaze je za vykúpenie, lebo cena pozemkov dole nepôjde. 

- p. starosta – predpoklad finančného ukončenia roka vyzerá priaznivo a aj preto som navrhol tento bod. 

- p. Danielčak – se cena 20 €/m2 na Lechnicu adekvátna? 

- p. starosta – bežne sa predáva v Lechnici m2 po 20 €, záleží od miesta, podložia a pod. Aj v prípade 

schválenia uznesenia o výkupe pozemkov pod budovou Obecného úradu nás toto uznesenie nezaväzuje 

k okamžitému výkupu. Môžeme sa tomu venovať aj o rok, alebo podľa finančnej situácie. Uznesenie však 

oprávňuje riešiť výkup aj postupne podľa finančných možností obce. 
 
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výkup podielov pod budovou obecného úradu na 

parc. reg. „C“ č. 331/2 v k. ú. Lechnica v sume 20 €/m2.  

 

 
HLASOVANIE:  ZA :  4   p. Danielčak                                    PROTI: 0 

                                            p. Glejdurová    

                                            p. Grivalský 

                                            p. Nedoroščíková 

 

 
 

8. Infoblok 
Starosta informoval poslancov o stave financií, o akčnom pláne NRO, o realizovaných a pripravovaných 

projektoch a aktivitách, o podujatiach, o zámere odkúpenia pozemku pri ihrisku, o kontrole 

protipovodňového vozíka DHZO. 

 

 



 

9. Diskusia 
- p. Glejdurová – Máme zámer výstavby nového kultúrneho domu? 

- p. Grivalský – Áno starosta ukazoval aj 3D štúdiu, ktorú sám vypracoval. 

- p. starosta – Áno máme predbežný záujem o kúpu pozemku vedľa ihriska. Čo už spomínal na predošlých 

zasadnutiach kedy poslankyňa Glejdurová nebola prítomná. 

- p. Glejdurová – a čo s ihriskom? Lechnica je už taká kľudná ako máloktorá obec čo poznám. Aspoň tie deti 

na ihrisku robia občas nejaký krik. 

- p. starosta – Ihrisko by malo vyrásť v novej lokalite na výstavbu. Zároveň poslankyni Glejdurovej 

predstavil víziu ako by malo okolie KD vyzerať. 

- p. Glejdurová – čo s konármi pri kostole? Nemohli by ich vypratať aktivační pracovníci? 

- p. starosta – Už na bežné práce nestíhame so 4 pracovníkmi vykonávajúcimi aktivačnú činnosť. Musia 

stíhať cca 80 % práce, ktorú predtým robili 15 aktivační pracovníci  – kosenie obce a cintorína, príprava 

podujatí a následné pratanie po podujatiach, pratanie lístia, údržba Singletrailov, v zime odhadzovanie snehu, 

posypy... atď. Konáre si mohli odpratať tí, ktorí brali drevnú hmotu. 

- p. Glejdurová – prečo brali drevo, keď mohlo ísť p. farárovi? 

- p. starosta – p. farár bol prítomný a povedal, že má dreva plnú dreváreň, a že si ho môžu vziať. 

 

 

                                            

10. Uznesenie 

 

Uznesenie je prílohou tejto zápisnice. 

 

11. Záver 

 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a uviedol, že ďalšie zasadnutie bude v priebehu decembra 2019. 

 

 

Zapísané dňa 30. 9. 2019 

 

 

Zapisovateľka: Jozef Musala 

 

 

Overovatelia:  Renáta Nedoroščíková                                     …................................. 

 

  František Danielčak    ..................................... 


